
 

 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag d.27.maj 2021 kl. 15.30 hos Bent  
Afbud fra Lene, Olaf og Anne 
 
Dagsorden 
1. Velkomst og godkendelse af referatet fra sidst  
2. Sommerbridge  
3. Spilleplan  
   spilledage  
   spillested   
   spilleform ( virtuelt/fysisk )  for 2021/2022  
4. Generalforsamling  
5. Gåsetårnsturnering  
6. Nyhedsbrev  
7. Eventuelt  
8. Næste møde 
 
Ad.1.  Bent bød velkommen. Der var ingen bemærkninger til referatet, efter Bent havde tjekket 
og rettet. 
Ad. 2. Der spilles 3 gange i juni og 4 gange i august. Præstø og Stege inviteres. Kirsten S 
sender mail til formændene. Guldborgsund inviteres eventuelt efter d.10.juni. 
Ad.3. Kirsten S havde udfærdiget et forslag til spilleplan for alle 3 dage det første halve  
år. Holdturnering var ikke lagt ind. 
Der er p.t. Meldt 16 par til mandag 
                  29 par til onsdag 
                  14 par til torsdag  
Vi fortsætter et år de samme steder som tidligere. Samtidig gør bestyrelsen opmærksom på, at 
der er en debat i gang om fremtidens spillesteder. 
RealBridge fortsætter onsdag eftermiddag indtil september. 
Ad.4. Dato og klokkeslet er meldt ud i nyhedsbrevet og kommer på hjemmesiden. Dagsorden 
sendes ud pr.mail og lægges desuden på hjemmesiden. 
Ad.5. Aftale med TAMU-centret vedrørende Gåsetårnsturneringen er indgået. 
Ad.6. Bent gennemgik nyhedsbrevet, som var fint og fyldigt. Der blev tilføjet lidt hist og 
her. 
Ad.7. Vi opfordrer kraftigt til, at man melder sig som substitut. Kirsten nævnte, at klubben 
roses for arbejdet med RealBridge. 
Ad.8. Næste møde afholdes tirsdag d. 17.august kl. 15 hos Bent.        
Ref. Annemarie 
 


